
 

Αθήνα, 11/08/2020 

Ερώτηση  

 

Προς:  τον Υφυπουργό Παρά τω Πρωθυπουργό, κ. Στέλιο Πέτσα 

 

Θέμα: «Καταγγελίες ΠΟΣΠΕΡΤ για τον τρόπο κάλυψης των κενών σε προσωπικό της 

ΕΡΤ»  

Η ΠΟΣΠΕΡΤ προχωρά σε σοβαρές καταγγελίες αναφορικά με τον τρόπο κάλυψης των 

κενών σε ανθρώπινο δυναμικό της ΕΡΤ αναφέροντας πως η κυβέρνηση επιλέγει να 

καλύψει τα οργανικά κενά με μαθητευόμενους τεχνικούς του ΟΑΕΔ, σε θέσεις όπου 

χρειάζονται εξειδικευμένοι τεχνικοί υπάλληλοι, εργολαβικούς υπαλλήλους, μετακλητούς ενώ 

γίνονται ελάχιστες προσλήψεις συμβασιούχων. 

Όπως σημειώνεται στην καταγγελία “η ΠΟΣΠΕΡΤ εδώ και πολύ καιρό  “κρούει τον κώδωνα 

του κινδύνου”  και έχει  περιγράψει  με στοιχεία το πώς  και το γιατί διοίκηση και κυβέρνηση  

παίζουν  κυριολεκτικά  στα ζάρια  το παρόν και το μέλλον της ΕΡΤ και των εργαζομένων σε 

αυτήν.” 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ Υφυπουργός:  

1. Ποιες είναι οι τρέχουσες ελλείψεις σε προσωπικό στην ΕΡΤ;  

2. Σε ποιες ειδικότητες σημειώνεται μεγαλύτερη έλλειψη; 

3. Πώς έχουν επιχειρηθεί να καλυφθούν τα κενά;  

4. Τι συμβάσεις έχουν γίνει με το νέο προσωπικό; 

5. Έχουν πράγματι επιλεγεί μαθητευόμενοι του ΟΑΕΔ για θέσεις όπου απαιτείται 

εξειδικευμένο τεχνικό προσωπικό και παρότι θα μπορούσαν να αποκομίσουν 

χρησιμότατες γνώσεις μαθητεύοντας δίπλα σε τεχνικούς με εμπειρία, είναι εξαιρετικά 

δύσκολο να ανταποκριθούν στις απαιτήσεις των θέσεων; 
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6. Έχουν προσληφθεί εργολαβικοί εργαζόμενοι στην ΕΡΤ; 

 

 

Η ερωτώσα βουλευτής  

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




